



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

August 18, 2018

Dear Friends:

I am pleased to extend my warmest greetings to everyone attending the 4th Annual Multicultural Forum: Canadian Democratic Values and Global Migration.



This event brings together Black Francophone youth to engage in dialogue and share their experiences. I am certain that everyone in attendance will benefit from this cultural exchange, and will leave inspired to put what they have learned into practice.

I would like to thank the Fondation Sylvénie Lindor for hosting this event, and for fostering fellowship in the community. Events such as this one remind us that our country is made great not in spite of its diversity, but because of it.

On behalf of the Government of Canada, I offer my best wishes for an enjoyable and productive forum in Toronto.

Sincerely,

The Rt. Hon. Justin P.J. Trudeau, P.C., M.P.
Prime Minister of Canada



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

Le 18 août 2018

Chères amies, chers amis,

Je suis heureux de présenter mes salutations les plus chaleureuses à celles et ceux qui assistent au 4^e Forum multiculturel annuel : Les valeurs démocratiques canadiennes et la migration globale.



Le Forum rassemble de jeunes francophones noirs afin qu'ils puissent participer à des discussions et partager leurs expériences. Je suis certain que tous les participants tireront profit de ces échanges culturels et qu'ils repartiront avec le désir de mettre en pratique leurs nouvelles connaissances.

Je tiens à remercier la Fondation Sylvénie Lindor d'avoir organisé le Forum et de favoriser la solidarité au sein de la communauté. Cet événement nous rappelle éloquemment que si le Canada est fort, ce n'est pas en dépit de sa diversité, mais bien grâce à celle-ci.

Au nom du gouvernement du Canada, je vous souhaite un forum des plus agréables et des plus fructueux à Toronto.

Cordialement,

Le très hon. Justin P.J. Trudeau, C.P., député
Premier ministre du Canada